
4. april 2010 
 
 

Beboer- og Grundejerforening Brombjerg 
 

Referat fra generalforsamlingen torsdag den 25. marts 2010 kl. 19.30 
i Broagerhallens mødelokale 

(Der var i alt fremmødt 8 personer inkl. 4 bestyrelsesmedlemmer) 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning. 
3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af bestyrelsen og revisor. 
4. Rettidige indkomne forslag. 
5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent. 
6. Valg af kasserer. 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer + 2 suppleanter. 
8. Valg af 1 revisor. 
9. Valg af 1 revisorsuppleant. 

10. Eventuelt. 
 
Ad. 1 
Til dirigent valgtes Nicki Lundstrøm Holm og som referent Inger Danrud. 
 
Ad. 2 
Formand Nicki Lundstrøm Holm berettede om foreningens aktiviteter i 2009: 
 
Bestyrelsen har på grundlag af en besigtigelse af fællesarealet og efterfølgende drøftelse besluttet at 
skrinlægge tidligere overvejelser om en flytning af legepladsen. De eksisterende legeredskaber skal 
repareres, men der vil ikke blive indkøbt nye. Begrundelsen herfor er, at fællesarealet i det 
væsentlige benyttes til fodboldspil. De eksisterende legeredskaber synes ikke at have været anvendt 
i større omfang, måske fordi flere af foreningens børnefamilier bl.a. har gyngestativer og 
trampoliner i egen have. Der etableres ikke stakit ned til søen. 
Under en arbejdslørdag den 8. august 2009 fjernede foreningens medlemmer ukrudt og udlagde 
faldgrus under legeredskaberne, gyngestativet blev malet og basketball-målet fjernet.  
Medlemmerne kan i 2010 forvente at blive indkaldt til en ny arbejdslørdag før sommerferien. 
Foreningen har indkøbt og opsat 2 bænkesæt på fællesarealet. Endvidere er der anskaffet en ny 
udsigtsbænk, som skal opstilles ved søen i forsommeren.  
 
Foreningen har 3 gange fået en lokal landmand til at foretage snerydning. 
 
Ad. 3 
På vegne af kassereren, som havde meldt afbud, gennemgik formanden årsregnskabet for 2009, som 
er underskrevet af bestyrelsen og påtegnet af revisor. Årsregnskabet udviser et underskud på kr. 
2.877,28 og en egenkapital på kr. 27.320,98 (ekskl. afsat til ”Grønt område” kr. 17.700,00). 
Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt. 



Ad. 4  
Formanden oplyste, at han ikke havde modtaget forslag. 
 
Ad. 5 
Formanden gennemgik budgettet for 2010, som omfatter indtægter på kr. 25.750,00 og udgifter på 
kr. 48.000,00. Årets samlede budgetmæssige underskud er på 22.250,00 kr. Underskuddet er bl.a. 
opstået på grund af éngangsudgifter på kr. 12.000,00 til to bænkesæt og udsigtsbænk og kr. 
5.750,00 til snerydning.  
Kontingentet er uændret budgetteret til kr. 450,00 pr. husstand, idet foreningen fortsat har en relativ 
stor egenkapital.  
Budgettet inkl. fastsættelse af kontingentet blev enstemmigt godkendt. 
 
Ad. 6 
Poul J. Bruhn (26) blev enstemmigt genvalgt som kasserer. 
 
Ad. 7 
Bestyrelsesmedlemmerne Bent Nicolajsen (4), Thor-Bjørn Jørgensen (45) og Inger Danrud (75) 
blev genvalgt. Bestyrelsen består endvidere af formand Nicki Lundstrøm Holm (2), som først er på 
valg næste år. 
Suppleanterne Kirsten Bargum (24) og Steen Larsen (87) blev genvalgt. 
 
Ad. 8 
Revisor Tove J. Pedersen (81) blev genvalgt. 
 
Ad. 9 
Christian Hedegaard (20) blev valgt som revisorsuppleant. 
 
Ad. 10 
Følgende emner blev drøftet: 
 
- De to søer og rideskolens ridesti: På forespørgsel oplyste formanden, at vandspejlet i søerne er 
hævet, og at foreningen ikke er direkte involveret i ridestien, men blot følger projektets videre 
forløb.  
 
- Græsslåning: Udgiften forekommer umiddelbart høj, hvorfor bestyrelsen blev opfordret til at 
indhente flere tilbud på opgaven. 
 
- Gadefest: Næste gadefest er foreløbig planlagt til 21. august 2010. 
 
 
 
 
 
 
 
  Inger Danrud  Nicki Lundstrøm Holm 
  Referent  Dirigent 
 


